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                               PROTOKÓŁ       

XXV  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI  KADENCJI W DNIU 23 CZERWCA 2021r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 

„Otwieram XXV Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  23 czerwca 2021 r.” 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,   Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji. 

Sesję ze względu na ograniczenia  spowodowane  epidemią  koronowirusa odbywamy w 

formie wyjazdowej. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Annę Kuroń-Malinowską 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  Sesji.  W Sesji uczestniczy 17 radnych. Stwierdzam, że Rada 

Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja 

   5.Interpelacje Radnych. 

   6. Przyjęciem sprawozdania z efektów pracy  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

2020 roku jako organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

   7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Tarnobrzegu za 2020r. 

   8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a ) w sprawie  udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego wotum zaufania. 

- debata nad raportem o stanie Powiatu za 2020 rok 

- udzielenie wotum zaufania  

b) w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok. 
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c) w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok. 

d) w sprawie  przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Tarnobrzeskim na 

lata 2021-2023. 

e) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXIII/178/2021 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 

23 lutego 2021 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

f) w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji opracowanego przez Powiatowy Urząd 

Pracy w Tarnobrzegu projektu konkursowego pt: „Od bezrobocia do zatrudnienia” nr  

konkursu RPPK.07.01.00-IP.01-18-026/20 (konkurs ogłoszony na podstawie Ramowego 

Planu Działania RPO WP 2014-2020 na 2020 r. dla Działania 7.1: RPPK.07.01.00-IP.01-

18-027/20) współfinansowanego  z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy Działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób 

bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe. 

g) w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia zadań publicznych. 

h) w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie w Nowej Dębie filii Wydziału Komunikacji i 

Transportu Starostwa Powiatowego . 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce. 

k) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów. 

l) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba. 

ł) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto SPZZOZ w 

Nowej Dębie za 2020 rok . 

m) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce . 

n) w sprawie  zmiany uchwały NR XXII/171/2021  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 

2021-2028. 

o) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021r. 
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9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10 . Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady odczytuje pismo od Zarządu Powiatu. 

                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o   zmianę porządku obrad  XXV Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  23 czerwca 2021 r. 

1. W punkcie „8”     Podjęcie uchwał w sprawach: 

Lit. o -  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021r z 

autopoprawką. 

Przegłosowano przedstawiony porządek obrad. 

Kto „za”17 radnych. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”17. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  17 radnych. Protokół został przyjęty 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. Sekretarz Powiatu z upoważnienia 

Starosty przedstawia informację.  

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  28 kwietnia 2021 r.  br. Zarząd Powiatu, 

odbył łącznie z dzisiejszym 5  posiedzeń  

10  maja  2021 r. rozpatrzono nast. sprawy: 

- Zmiana uchwały  budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 r. ( zwrot 56 zł z dotacji 

Wojewody na zadania związane z obroną cywilną). 
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-Przyjęcie zadań melioracyjnych dla poszczególnych Gmin Powiatu do realizacji w 2021 r. z 

udziałem dotacji budżetu Powiatu spośród propozycji Rejonowego Związku Spółek Wodnych                                

w Tarnobrzegu 

Spośród 2 propozycji wybrano: 

Dla Gminnej Spółki Wodnej w Baranowie  Sandomierskim. 

Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu m. szczegółowej Nr 17 „Jatecznik”, w m. Kaczaki – 

Ślęzaki, wartość kosztorysowa 10 849,09 zł 

Dla  Gminnej Spółki  Wodnej w Gorzycach. 

 Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu m. szczegółowej nr 3  w m. Wrzawy, wartość 

kosztorysowa 13 304,51 zł 

Dla Gminnej Spółki Wodnej w Grębowie. 

Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu m. szczegółowej nr B-5 oraz C-1 w m. Krawce, wartość 

kosztorysowa - 15 805,81 zł. 

Dla Gminnej Spółki Wodnej w Nowej Dębie. 

Konserwacja bieżąca i  gruntowna rowu m. szczegółowej nr 2 w m. Jadachy , o wartości 

kosztorysowej 9 741,47 zł.  

Tym samym podzielono dotacje Powiatu w wys. 30000,00 zł 

- Zatwierdzenie dopłat do czesnego dla  dokształcających się nauczycieli 

- Przyjęcie dokumentów: 

- sprawozdanie z działalności PCPR wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie 

systemu pieczy zastępczej, 

- sprawozdanie z działalności PCPR wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej 

- sprawozdanie z efektów pracy PCPR jako organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

- ocena zasobów pomocy społecznej, 

- sprawozdanie z przeprowadzonych postępowań kontrolnych nad rodzinami zastępczymi oraz 

placówkami opiekuńczo – wychowawczymi, 

Spośród 2 propozycji wybrano: 

Dla Gminnej Spółki Wodnej w Baranowie  Sandomierskim. 

Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu m. szczegółowej Nr 17 „Jatecznik”, w m. Kaczaki – 

Ślęzaki, wartość kosztorysowa 10 849,09 zł 

Dla  Gminnej Spółki  Wodnej w Gorzycach. 
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 Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu m. szczegółowej nr 3  w m. Wrzawy, wartość 

kosztorysowa 13 304,51 zł 

Dla Gminnej Spółki Wodnej w Grębowie. 

Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu m. szczegółowej nr B-5 oraz C-1 w m. Krawce, wartość 

kosztorysowa - 15 805,81 zł. 

Dla Gminnej Spółki Wodnej w Nowej Dębie. 

Konserwacja bieżąca i  gruntowna rowu m. szczegółowej nr 2 w m. Jadachy , o wartości 

kosztorysowej 9 741,47 zł.  

1 kwietnia 2021 r rozpatrzono nast. sprawy: 

Dokonano  zmian w budżecie Powiatu na 2021 r. 

 Rozpatrzono  wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu w sprawie 

wprowadzenia w 2021 r. zmiany do Regulaminu dotyczącego zasad rozpatrywania wniosków 

i przyznawania dofinansowania ze środków PFRON.  

Rozpatrzono   Aneksy do arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych: 

 Zatwierdzono  wynik Otwartego Konkursu Ofert dot. współpracy Powiatu z organizacjami 

pozarządowymi  przy realizacji zadań publicznych. 

 21 kwietnia 2021 r. 

  Przyjęto  projekty uchwał Rady Powiatu, które są w porządku obrad dzisiejszej Sesji w 

sprawach: 

- zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 r. 

-  wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej na rzecz realizacji  projektu, 

-zatwierdzenia  do realizacji projektu pn. Podkarpacka Akademia Motoryzacji- Innowacyjne 

Szkolnictwo Zawodowe II nr RPPK.09.04.00 – 18 – 0022/20, 

- w sprawie zmian w Statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie, 

- w sprawie Programu oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych skierowanego do osób 

stosujących przemoc w rodzinie do realizacji przez PCPR w Tarnobrzegu  w 2021 r. 

- udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków 

Przyjęto uchwały  Rady Społecznej SPZ ZOZ w sprawach 

- zakupu i przyjęcia na stan SPZ ZOZ sprzętu medycznego, 
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1. Sterylizator parowy wraz z wyposażeniem – 1 szt. o wartości jednostkowej  

ok. 220 000,00 zł dla potrzeb Centralnej Sterylizatorni. 

2.  Aparat KTG – Kardiotokograf – 1 szt. o wartości jednostkowej ok. 10 000,00 zł  

z przeznaczeniem dla potrzeb Oddziału Ginekologiczno - Położniczego. 

3. Wózek reanimacyjny – 1 szt. o wartości jednostkowej ok. 7 000,00 zł  

z przeznaczeniem dla potrzeb Oddziału Psychiatrycznego.  

4. Łaźnia wodna do rozmrażania osocza – 1 szt. o wartości jednostkowej  

ok. 3 200,00 zł z przeznaczeniem dla potrzeb Banku Krwi – Pracowni Serologicznej.  

5. Stół do drenażu ułożeniowego – 1 szt. o wartości jednostkowej ok. 5 000,00 zł 

  z przeznaczeniem dla potrzeb Oddziału Rehabilitacyjnego. 

- przyjęcia na stan SPZ ZOZ darowizny sprzętu medycznego od Społecznego Komitetu Pomocy 

Szpitalowi Powiatowemu 

Darowizna: 

– MULTITRONIC MT – 3 Uniwersalny 2 – kanałowy aparat do elektroterapii wraz  

z wyposażeniem – 1 szt. o wartości 3 399,84 zł z przeznaczeniem dla Oddziału 

Rehabilitacyjnego. 

27 kwietnia  2021 r. 

- dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2021 r. 

 Zadania  inwestycyjne  

Gmina Baranów Sandomierski 

 W realizacji przetarg na  dokumentację  techniczną do  zadania: 

Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska 

w miejscowości Ślęzaki wraz z przebudową mostu JNI 01013882 na rzece 

Trześniówka. 

W toku procedury administracyjnej  przed wydaniem pozwolenia budowlanego jest 

zadanie „Rozbudowa drogi powiatowej łączącej  drogę Nr 9 z miejscowością 

Dąbrowica” Mówimy o niej jako o drodze „przez zwałkę”. 

 

W przetargu 3 projekty budowlane- otwarcie ofert 30 .04 2021r. 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1121R relacji Suchorzów – Gawłuszowice w 

zakresie budowy chodnika od istniejącego parkingu do zjazdu na plac targowy – projekt 

wykonawczy, 
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- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska 

w zakresie  budowy chodnika w Skopaniu  - projekt wykonawczy, 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1112R relacji  Suchorzów – Gawłuszowice w 

zakresie  budowy chodnika w Baranowie Sandomierskim i Dymitrowie Małym – 

projekt wykonawczy.  Termin  wykonania tych 3 projektów  - 30 czerwca 2021 r. 

Gmina Gorzyce  

Trwa postepowanie w sprawie  wyboru wykonawcy na 2 projekty budowlane do zadań: 

 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń – Furmany w zakresie budowy 

chodnika od istniejącego chodnika do końca zabudowy w miejscowości Trześń – 

projekt wykonawczy, 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji Trześń – Grębów w zakresie  budowy 

chodnika od skrzyżowania z drogą  gminna ul. Leśna do sklepu GS w miejscowości 

Sokolniki – projekt wykonawczy, Otwarcie ofert 30 kwietnia , a termin wykonania 30 

czerwca br. 

W ramach  drugiego naboru wniosków o dofinansowanie ze środków Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych, Powiat złożył wniosek i uzyskał dofinansowanie w 

wys.  500 000,00 zł na realizację  zadania:  

„ Modernizacja budynku  Centrum Wsparcia i Rehabilitacji  Społecznej w Gorzycach”  

Zadanie obejmuje wymianę  węzła cieplnego na własną kotłownię gazową. Zadanie w 

toku procedury wyłonienia wykonawcy dokumentacji projektowej. Szacowany koszt 

inwestycji wynosi 500 000,00 zł. 

 

W ocenie pozostaje wniosek aplikacyjny o dofinansowanie w ramach programu 

Sportowa Polska zadania: 

 „Modernizacja Sali gimnastycznej Zespołu Szkół w Gorzycach”  

W ramach zadania planuje się wymianę posadzki sali gimnastycznej, wymianę instalacji 

elektrycznej i grzewczej, wymianę wyposażenia i malowanie sali. Szacunkowy koszt 

zadania 300 000 zł, a wartość wnioskowanej dotacji  150 000,00 zł. 

Gmina Grębów  

W toku oceny pozostają  złożone przez Powiat dwa wnioski o dofinansowanie prac przy 

zabytkach : 

-  wniosek do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na dofinasowanie zadania 

pn. Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka 
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Szkolno – Wychowawczego w Grębowie (Pałac Dolańskich) – etap III w ramach 

programu ochrona zabytków 2021.  

Kwota dofinasowania: 100 000,00 zł 

- wniosek do Marszałka Województwa Podkarpackiego. Kwota dofinasowania: 

100 000,00 zł  

Jak już informowano na poprzedniej Sesji byłby to 3 i ostatni  etap robót przywracający 

schodom, ale też  całemu budynkowi  dawny architektoniczny urok, tj. okazałą 

kamienną balustradę.  

Kosztorysowa  wartość zadania: 248 469,00 zł 

Także w ocenie pozostaje  wniosek do  Podkarpackiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków, na udzielenie dotacji  na prace konserwatorskie, w ramach zadania pn. 

„Renowacja muru ogrodzeniowego i remont gzymsu na budynku pałacu w 

Grębowie”.:  

W ramach zadania planuje się renowację zabytkowego muru ogrodzeniowego zespołu 

pałacowego w Grębowie oraz uszkodzonego  gzymsu na budynku pałacu. 

Wartość zadania: 55 000,00 zł. Kwota dofinansowania wynosi   zazwyczaj ok. 50%. 

Podpisano umowę na prace projektowe w ramach pomocy rzeczowej dla Powiatu na 

zadanie. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji Trześń – Grębów w zakresie 

budowy ścieżki rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i Grębów”                            

w wysokości  15 000,00 zł . 

W odniesieniu do  3 zadań 

1)  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Nowy Grębów od istniejącego chodnika do skrzyżowania           

z drogą gminną nr 100219R etap II”, 

2) Przebudowa drogi powiatowej nr 1115R relacji Grębów – Wydrza – Krawce                                  

w miejscowości Wydrza – Miętne w zakresie budowy chodnika na odcinku od 

zakończenia budowy do skrzyżowania z drogą gminną nr 100216R”,  

3)  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1113R relacji Stale – Chmielów – Dąbrowica                

w zakresie budowy chodnika w miejscowości Stale w kierunku Cygan od zakończonego 

odcinka budowy na długości ok. 400 mb. do działki nr 2367/1 „ na które Rada Gminy  

przeznaczyła pomoc finansową, prowadzone są rozmowy między Zarządem Powiatu, 

wójtem i Radą Gminy co do sposobu realizacji w/w zadań.   
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Gmina Nowa Dęba 

Po dzisiejszej Sesji podpiszemy umowę z Gminą na zadanie:  „Przebudowa   drogi powiatowej 

Nr 1113R relacji Stale – Chmielów – Dąbrowica w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Chmielów – dokumentacja techniczna. 

Na dokumentację Gmina Nowa Dęba  udzieliła pomocy finansowej w wys. 25 000,00 zł. 

Będzie też  zamówiony projekt dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1114R relacji 

Stale -  do drogi Nr 9 w miejscowości  Alfredówka”. 

Po rozpatrzeniu wniosków aplikacyjnych o dofinansowanie  zadań z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg złożonych w naborze z 09.07. 2020 r.  Powiat otrzymał dofinansowanie zadania 

„Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 1113R  ul. Szypowskiego w Nowej 

Dębie”.  W ramach zadania przewiduje się przebudowę drogi  na długości 739 m., budowę 

chodnika na odcinku 247,50 m, budowę ścieżki  rowerowej, przebudowę parkingów, 

oświetlenia i odwodnienia drogi. Zadanie planowane do realizacji w latach 2021/2022. Wartość 

kosztorysowa zadania – 3 259 000,00 zł. Wartość przyznanego dofinansowania  2 275 000,00 

zł. (70 %)  Zadanie  jest na etapie podpisywania umowy o dofinansowanie i wyłonienia 

wykonawcy w trybie przetargu nieograniczonego. 

W ramach dofinasowania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,   w 

którym Powiat otrzymał  1 500 000 zł jest realizowane  zadanie pn. „Rozbudowa i 

przebudowa budynku wymiennikowni ciepła wraz ze zmianą sposobu użytkowania na 

świadczenia usług zdrowotnych w zakresie psychiatrii, lokalizacja: dz. ew. nr 1869/6, 

obręb 12, Tarnobrzeg – Dzienny Odział Psychiatryczny dla Dorosłych wraz z Poradnią 

Psychiatryczną oraz modernizacja i budowa rezerwowego źródła wody”. 

Zaangażowanie robót na budynku w Tarnobrzegu wynosi  71%.  Zakończono etap izolacji 

zewnętrznej sprasowaną wełną mineralną. Termin odbioru inwestycji - listopad br., ale są 

przesłanki do  oddania inwestycji przed terminem.  

Druga cześć  zadania – modernizacja i budowa rezerwowego źródła wody -   trwa weryfikacja  

kosztorysu i będzie ogłoszony przetarg na  wykonawcę zadania. 

Inne zadania: 

W nawiązaniu do  komunikatu Wojewody Podkarpackiego z dnia 15 marca 2021 r. w sprawie  

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadań z zakresu 

poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania  przejść dla pieszych 
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Powiat złożył wniosek na realizację zadania „Przebudowa  dróg powiatowych: nr 1128R ul. 

Jana Pawła II w Nowej Dębie, Nr 1117R w miejscowości Ślęzaki, Nr 1118R w Woli 

Baranowskiej, Nr 1090R w  Sokolnikach w zakresie budowy przejść dla pieszych na kwotę 

312 200,00 zł. 

Ewentualne dofinansowanie będzie wynikać z  ilości wniosków,  puli środków finansowych, 

którą będzie dysponował  wojewoda  i  kryterium  bezpieczeństwa. Częścią wniosku jest 

statystyka zdarzeń  prowadzona przez  policję; ilość kolizji, wypadków, w tym ze skutkiem 

śmiertelnym.      

T. Rękas -Pytanie w sprawie drogi relacji Trześń – Grębów w zakresie budowy chodnika ul 

Leśna  i ul. Kwiatowa. Drugie pytanie odnośnie warunków projektowych.  

P. Bartoszek- Pytanie w sprawie w/w oraz przejścia pieszych w zatoczce we Wrzawach. 

M. Grzegorzek  udzielił odpowiedzi na w/w pytania. Sekretarz Powiatu zabrał głos, 

informując, że wszystkie odpowiedzi zostaną udzielone radnym na piśmie. 

p.5. Interpelacja radnych – brak interpelacji. 

 

 p.6. Przyjęciem sprawozdania z efektów pracy  Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w 2020 roku jako organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

Wszyscy radni  otrzymali  sprawozdania do wiadomości.  

 

  p.7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Tarnobrzegu za 2020r. 

Wszyscy radni  otrzymali  sprawozdania do wiadomości . 

 

p.8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego wotum zaufania. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia podstawę prawną i  tryb prac nad 

Raportem za 2020r.  . 

Czy w sprawie Raportu o stanie Powiatu  za 2020 rok ktoś chce zabrać głos?.   Zgłoszeń  nie 

było. 

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 
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Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok. 

Pani Przewodnicząca mówi: Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie  w Uchwale Nr 

15/15/2021 z dnia 20 kwietnia 2021 r. w sprawie  opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Tarnobrzeskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r.  stwierdziła: 

Przedłożone przez Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego sprawozdanie  z wykonania budżetu za 

2020 r – opiniuje pozytywnie 

„Wykazane w przedstawionym sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2020 rok dane 

dotyczące wykonanych dochodów i zrealizowanych wydatków budżetu zachowują wzajemna 

spójność, zgodność rachunkową oraz zgodność  z danymi wykazanymi w sprawozdaniach 

budżetowych. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, mając na uwadze 

powyższe ustalenia oraz  wymagania formalnoprawne dotyczące zasad sporządzania 

sprawozdania z wykonania budżetu, postanowił zaopiniować sprawozdanie z wykonania 

budżetu za 2020 rok  jak w sentencji niniejszej uchwały”. 

Przewodnicząca informuje iż uchwała została przesłana Państwu radnym do wiadomości. 

Proponuje nie odczytywać tekstu uchwały o ile nie usłyszy wniosku o jego odczytanie w 

całości. Wniosku z sali nie było. 

Komisja Rewizyjna rozpatrywała  sprawozdanie  finansowe za 2020 r. na posiedzeniach w 

dniach 28.04 i 15 .05 2021 r. z   pozytywną opinią. 

Czy są  uwagi lub pytania do sprawozdania finansowego za 2020 r. Brak uwag 

Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta 

 

c) w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok. 

Proszę Pana Starostę o  przedstawienie  sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2020 

r. Starosta Jerzy Sudoł przedstawia sprawozdanie. O przestawienie  wniosku Komisji 
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Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu  proszę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego Jerzego Sudoła. Przewodniczący Komisji rewizyjnej odczytuje wniosek. 

Proszę Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu radnego Tomasza Zielińskiego o 

przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 24 maja 2021 

r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

wniosku o  udzielenie  absolutorium z tytułu wykonania  budżetu za 2020 r. 

Czy są  pytania i uwagi do sprawozdania  z wykonania  budżetu za 2020 r.? 

Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania  finansowego za 2020 r.? 

Czy są pytania i uwagi do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej?   

Czy są pytania  i uwagi do informacji o stanie mienia Powiatu? 

Czy są pytania i uwagi do wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia  absolutorium.? 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 17  radnych. Uchwała została przyjęta. 

 Przewodnicząca gratuluje  Zarządowi  wykonania  Budżetu w 2020 r. , który był realizowany   

w wyjątkowych , trudnych okolicznościach związanych z wystąpieniem ogólnoświatowej 

pandemii. Mimo tych okoliczności  inwestycje zostały zrealizowane,  jednostki 

organizacyjne, pomimo  okresowych  ognisk  coronowirusa, szczególnie w Szpitalu 

Powiatowym,  funkcjonowały. Wykonanie budżetu zostało  pozytywnie ocenione przez 

statutowe  organy Rady  i Regionalną Izbę Obrachunkową.   

Przewodnicząca  podkreśla  aktywność Starostów i pozostałych członków Zarządu w 

pozyskiwaniu środków zewnętrznych, dzięki czemu mogły być wykonane ważne inwestycje. 

Dostrzega dużą troskę i zaangażowanie  w rozwój wszystkich gmin Powiatu Tarnobrzeskiego.  

 Przewodnicząca udziela głosu Panu Staroście. 

 Starosta dziękuje Pani Przewodniczącej za wytyczanie kierunków, wsparcie żeby Powiat 

dobrze się rozwijał, dziękuje członkom Zarządu za pomysły i inspiracje, pracownikom za 

zaangażowanie w pracę, Sekretarzowi i Skarbnik Powiatu oraz Wicestaroście za wsparcie w 

każdej kwestii, radnym za udzielone absolutorium. Zarząd pod jego kierownictwem nadal 

będzie pracował na rzecz rozwoju wszystkich Gmin Powiatu. Starosta będzie dążył  do tego, 

aby Powiat Tarnobrzeski równomiernie się rozwijał.  
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d) w sprawie  przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Tarnobrzeskim na lata 2021-2023. 

 

   O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu 

przedstawia. 

Zgodnie z art. 18 p.1 ustawy z dnia 09 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej, do zadań własnych Powiatu należy m.in. opracowanie i realizacja 3-letnich 

powiatowych programów dotyczących rozwoju pieczy zastępczej, zawierających m.in. 

coroczny limit rodzin zastępczych zawodowych.  

 Przedłożony projekt uchwały jest wypełnieniem ustawowego obowiązku, a opracowany 

program przed przystąpieniem do jego realizacji wymaga przyjęcia przez Rade Powiatu. 

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

e) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXIII/178/2021 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia 23 lutego 2021 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu przedstawia. 

Analiza wydatkowania środków przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

w Tarnobrzegu w okresie I-IV/2021r. na poszczególnych zadaniach w ramach rehabilitacji 

społecznej osób niepełnosprawnych wskazuje, iż na dzień 17.05.2021r. zabrakło środków na 

realizację wniosków o dofinansowanie likwidacji barier w komunikowaniu się i barier 

technicznych. Dodatkowo wpłynęło 16 wniosków na likwidację barier architektonicznych,  

w tym 11 z nich kwalifikuje się do realizacji. Równocześnie w zadaniu dotyczącym 

dofinansowania do przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych zaangażowanie 

środków na realizację złożonych wniosków za 4 miesiące jest na poziomie 27%. Zatem  

przesunięcie środków z zadania II.3 (dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze) w wysokości 75.000,00 zł na zadania: II.5.a (bariery  

architektoniczne) – 30.000,00 zł, II.5.b (bariery w komunikowaniu się) – 20.000,00 zł oraz 

II.5.c (bariery techniczne) – 25.000,00zł, nie powinno spowodować zakłóceń  

w realizacji wniosków. W przyszłości będą możliwe kolejne przesunięcia, o ile wykorzystanie 
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środków na dofinansowanie innych zadań, w tym turnusów rehabilitacyjnych lub 

przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych, utrzyma się na niskim poziomie 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

f) w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji opracowanego przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu projektu konkursowego pt: „Od bezrobocia do 

zatrudnienia” nr  konkursu RPPK.07.01.00-IP.01-18-026/20 (konkurs ogłoszony na 

podstawie Ramowego Planu Działania RPO WP 2014-2020 na 2020 r. dla Działania 7.1: 

RPPK.07.01.00-IP.01-18-027/20) współfinansowanego  z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy 

Działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty 

konkursowe. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu przedstawia. 

Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu na podstawie Uchwały Zarządu Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 20 listopada 2020 r. przystąpił do konkursu  

nr RPPK.07.01.00-IP.01-18-026/20 (konkurs ogłoszony na podstawie Ramowego Planu 

Działania RPO WP 2014-2020 na 2020 r. dla Działania 7.1: RPPK.07.01.00-IP.01-18-027/20), 

składając wniosek o dofinansowanie projektu pod tytułem: „Od bezrobocia do zatrudnienia”  

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, oś priorytetowa 

VII Regionalny rynek pracy działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy 

(fiszka projektowa w załączeniu).  

W dniu 11 maja 2021 r. Wojewódzki Urząd Pracy w Rzeszowie poinformował o zakończeniu 

oceny formalno – merytorycznej dokonanej przez Komisję Oceny Projektów. Wniosek  

o dofinansowanie projektu pod tytułem: „Od bezrobocia do zatrudnienia” , który zyskał 

numer RPPK.07.01.00-18-0096/20, złożony przez Powiat Tarnobrzeski/Powiatowy Urząd 

Pracy w Tarnobrzegu został zakwalifikowany do etapu negocjacji z wysoką trzecią pozycją na 

liście. Aktualnie Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu oczekuje na wezwanie     
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do przesłania stanowiska negocjacyjnego, aby przystąpić do negocjacji. Po ustaleniu  

i potwierdzeniu spełnienia kryteriów negocjacyjnych  Urząd oczekuje ustalenia terminu 

podpisania umowy o dofinansowanie projektu.  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

g) w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia zadań publicznych. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

Podobnie jak w 2020r. Wójt Gminy Grębów pismem z dnia 07.06.2021r  wyraził wolę 

realizacji zadań należących do właściwości Powiatu z zakresu drogownictwa. Na wymienione 

w uchwale zadania Gmina Grębów zamierza  przeznaczyć kwoty : na zadania zapisane w § 1  

-pkt 1- 50 tyś zł 

-pkt.2- 60 tyś zł 

- pkt.3- 75 tyś zł 

Powiat Tarnobrzeski do wymienionych zadań przekaże z budżetu Powiatu na 2021r 

odpowiednio. Zadanie nr 1 -15 tyś zł, zadanie nr 2- 5 tyś. zł, zadanie nr 3- 25 tyś. zł. Zgodnie 

z zapisem uchwały wzajemne zobowiązania i rozliczenia finansowe zostaną zawarte w 

stosownym porozumieniu pomiędzy Powiatem Tarnobrzeskim, a Gminą Grębów. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

  

 Przewodnicząca ogłosiła 15 minutowa przerwę. 

 

h) w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie w Nowej Dębie filii Wydziału 

Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego . 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz omawia w/w 

uchwałę. 

  Przewodnicząca wypowiada słowa: Czy są pytania?  
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 Głos zabiera Tomasz Zieliński.  Radny odnosi się do sprawy podjęcia uchwały. Oznajmia, iż 

zapoznał się z opinią komisji. W wyniku przeprowadzonych rozmów, większość argumentów   

przemawiała przeciw utworzeniu filii, mimo to  zwrócił uwagę , że w tej sprawie ważny jest 

czynnik społeczny, a rozmowy z mieszkańcami  Nowej Dęby uświadomiły pozytywny aspekt  

realizacji tego pomysłu. Sam radny będzie popierał wniosek o utworzenie filii Wydziału 

Komunikacji i Transportu w Nowej Dębie. 

Więcej pytań nie było.  

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pana 

Arkadiusza Tomanka. 

Komisja Skarg Wniosków i  Petycji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  zebrana na posiedzeniu 

w dniu 14 czerwca 2021 r. w Starostwie Powiatowym w Tarnobrzegu, działając w trybie 

określonym w § 32 a Statutu Powiatu Tarnobrzeskiego uchwalonego Uchwałą Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego Nr XXXI/173/2009 z dnia 26 listopada 2009 w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatu Tarnobrzeskiego zmienionego Uchwałą Nr XXXIII/247/018 Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 21 sierpnia 2018 r. 

rozpatrzyła petycję z dnia 13 kwietnia 2021 roku Stowarzyszenia „Przyjazny Samorząd”                            

ul. Krasickiego 3/6, 39 – 460 Nowa Dęba w sprawie utworzenia w Nowej Dębie filii 

Wydziału Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego w  Tarnobrzegu. 

Petycję uzasadniono następująco: 

„ Gmina Nowa Dęba jest największą gminą w powiecie tarnobrzeskim. Proces rejestracji 

pojazdów      w siedzibie starostwa ze względu na długie kolejki i odległość  od miasta jest 

uciążliwy, oraz wiąże  się z wieloma niedogodnościami. Osoby pracujące , chcąc załatwić 

sprawy urzędowe związane z obsługą pojazdów, zmuszone są do poświecenia urlopu 

wypoczynkowego by załatwić sprawę w urzędzie. Utworzenie filii w Nowej Dębie będzie 

korzystne nie tylko dla mieszkańców naszej  gminy, ale  również innych gmin powiatu 

tarnobrzeskiego, gdyż skrócą  się kolejki w Starostwie. Mamy wstępne zapewnienie ze strony 

przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Dębie, że w razie pozytywnego rozpatrzenia naszej 

petycji, Gmina Nowa Dęba będzie w stanie zapewnić lokal na potrzeby filii”. 

Komisja po wysłuchaniu informacji i stanowisk: 

- Starosty Tarnobrzeskiego – Jerzego Zbigniewa  Sudoła 

- Wicestarosty Tarnobrzeskiego – Jacka Rożka 

- Sekretarza Powiatu – Kazimierza Błasiaka 

- Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu – Krzysztofa Idźkowskiego 

po przeprowadzonej dyskusji,   jednogłośnie („za” 4 obecnych członków Komisji) uznała 

argumenty przemawiające za nie podejmowaniem działań zmierzających do utworzenia filii 

Wydziału Komunikacji   i Transportu  w Nowej Dębie. 

Uznane argumenty  uzasadniające przyjęte stanowisko to w szczególności: 
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- zadań z zakresu rejestracji pojazdów starosta nie może powierzyć. Muszą to być pracownicy 

Starostwa  Powiatowego w Tarnobrzegu, a zatem dotychczasową liczbę pracowników 

Wydziału, uwzględniając potencjalny zakres spraw, absencje , urlopy, należałoby zwiększyć o 

minimum 3 etaty, 

-  uprawnienie do podejmowania decyzji „Z up. Starosty” i tzw.   karty dostępowe do systemu  

nadaje się pracownikom po dłuższym okresie pracy, nabytym doświadczeniu zawodowym.  W 

tych okolicznościach z dotychczasowego Wydziału należałoby „zabrać” najbardziej 

doświadczonych pracowników,   

- pomieszczenie filii – wymaga się kilkupoziomowego systemu zabezpieczenia, a także 

ogólnego wyposażenia biurowego  i dodatkowego pomieszczenia na składnicę akt,                         

co generuje znaczne koszty zakupu sprzętu biurowego i instalacji zabezpieczeń. 

- Wydział Komunikacji musi dysponować  wyposażeniem transmisyjnym do Systemu 

Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców, co wymaga kolejnych znacznych nakładów na 

zakup serwera,  komputerów i serwis. 

- problematyczna  wydaje się właściwość  terytorialna  filii. Kodeks Postępowania 

Administracyjnego  nie pozwala na ograniczanie tyko do mieszkańców  Nowej Dęby,                   

czy Gminy Nowa Dęba właściwości rzeczowej i miejscowej  filii. Każdy mieszkaniec  Powiatu 

miałby prawo do wniesienia sprawy do filii, ale czy każda  sprawa   była by tam możliwa do 

załatwienia. ? Ewentualne  rozszerzenie kompetencji filii o uprawnienia do kierowania 

pojazdami  to dodatkowe 2 etaty. Wiele spraw wymaga dostępu do wcześniejszych akt                                

i dokumentów. To obszar potencjalnych niedogodności  i pretensji.  

-ewentualne utworzenie filii rodzi pytania o nadzór merytoryczny, starosty, naczelnika 

wydziału, służb finansowych, dystrybucję tablic, ich utylizację,  obieg dokumentów,  pism 

policji, prokuratury, komorników,  administracji skarbowej i celnej. Przygotowanie odpowiedzi 

na wystąpienie każdej   z tych instytucji wymaga dochowania terminu  i  dostępu do zbioru 

dokumentów. 

Generalna konkluzja odnosząca się do  petycji, to doświadczenie, raczej negatywne,  

załatwiania    w przeszłości,  w rozproszeniu,  spraw z zakresu komunikacji, budownictwa,              

w części także spraw    z zakresu geodezji,  na zasadzie zadań powierzonych gminom w okresie  

działania Urzędów Rejonowych. Dlatego w 1999 r. podczas reaktywowania powiatów 

zdecydowano, że sprawy te zostają „scentralizowane”, a miejscem obsługi petentów                                

w wymienionych  sprawach będą siedziby starostw. 

Nie należy zatem dokonywać demontażu systemu, w kierunku generującym duże koszty 

szacowane ostrożnie na kilkaset tysięcy złotych w skali roku,   który choć wymaga oczywiście  

ciągłego działania  nad poprawą jego wydolności, w miarę dobrze funkcjonuje.  

Komisja zwraca uwagę na fakt, że powodem  złożenia petycji mogły być sygnały o  znacznym 

ograniczeniu liczy przyjmowanych w ciągu dnia  petentów w Wydziale Komunikacji                                

i Transportu. 

W dniach od 18 marca  do 1 kwietnia 2021 roku bieżąca praca Wydziału Komunikacji                                

i Transportu Starostwa Powiatowego  została poważnie zakłócona przez ognisko zakaźnej 

choroby wirusowej COVID – 19. W związku z nieobecnością kilku pracowników Wydziału 
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przebywających na izolacji, koniecznością przeprowadzenia  dekontaminacji pomieszczeń 

powstały zaległości m.in. w rejestracji pojazdów, które aktualnie zostały już „odrobione”. 

Po unormowaniu się sytuacji (20 – 25 rejestracji dziennie)  rejestracje pojazdów odbywają się 

na bieżąco. Jest także możliwość  umówienia  telefonicznie  wizyty w Wydziale Komunikacji 

w danym dniu. Przyjmujący zgłoszenie  określa  godzinę o której strona zostanie przyjęta.    

Starosta Tarnobrzeski w komunikacie  z dnia 20.04. 2021 zamieszczonym na stronie 

internetowej Starostwa za zaistniałą sytuację i niedogodności w okresie trwania ogniska 

pandemii, wszystkich  zainteresowanych przeprosił  oraz zaapelował o   zrozumienie. 

Zapewnił,  że sytuacja związana z ograniczeniem liczby załatwianych spraw nie była  

przejawem złej woli  pracowników Starostwa, ale wystąpiła na skutek splotu  wyjątkowych,  

losowych  zdarzeń.  

W tych okolicznościach Komisja  Skarg , Wniosków i Petycji rekomenduje Radzie Powiatu 

Tarnobrzeskiego nie uwzględnić  petycji w sprawie  utworzenia w Nowej Dębie filii Wydziału 

Komunikacji i Transportu. 

Głos udziela Przewodnicząca  radnemu Tadeuszowi Rękasowi . Kieruje radny słowa do 

Starosty o usprawnienie działania Wydziału Komunikacji, o zatrudnienie osoby w celu 

usprawnienia pracy. Drugi problem dotyczyły funkcjonowania kasy w urzędzie celem 

usprawnienia funkcjonowania  i załatwienia spraw w urzędzie.   

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 11 głosów. 

Kto „przeciw”1. 

Kto się „wstrzymał”5 

Głosowało za 11 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  

przedstawia. 

 

W związku z kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym 

dot. ochrony p. powodziowej, p. pożarowej i zapobieganiu innym nadzwyczajnym 

zagrożeniom życia i zdrowia mieszkańców Powiatu oraz środowiska,   proponuje się 

dofinansowanie zakupów poprawiających  stan wyposażenia  jednostek  OSP na terenie 

Gminy Baranów Sandomierski. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
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j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce. 

  

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

W związku z kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym 

dot. ochrony p. powodziowej, p. pożarowej i zapobieganiu innym nadzwyczajnym 

zagrożeniom życia i zdrowia mieszkańców Powiatu oraz środowiska,   proponuje się 

dofinansowanie zakupów poprawiających  stan wyposażenia  jednostek  OSP na terenie 

Gminy Gorzyce. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

k) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów. 

 O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

W związku z kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym 

dot. ochrony p. powodziowej, p. pożarowej  

i zapobieganiu innym nadzwyczajnym zagrożeniom życia i zdrowia mieszkańców Powiatu 

oraz środowiska,   proponuje się dofinansowanie zakupów poprawiających  stan wyposażenia  

jednostek  OSP na terenie Gminy Grębów 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

l) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba. 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  

przedstawia. 

W związku z kontynuacją zadań zapisanych w ustawie o samorządzie powiatowym 

dot. ochrony p. powodziowej, p. pożarowej  

i zapobieganiu innym nadzwyczajnym zagrożeniom życia i zdrowia mieszkańców Powiatu 

oraz środowiska,   proponuje się dofinansowanie zakupów poprawiających  stan wyposażenia  

jednostek  OSP na terenie Gminy Nowa Dęba. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 
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Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

ł) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto SPZZOZ 

w Nowej Dębie za 2020 rok . 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza . Sekretarz Powiatu  

przedstawia. 

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie przez Radę Powiatu wynika  

z obowiązku nadzoru nad ww. jednostką - art. 121 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o 

działalności leczniczej (tekst jednolity Dz. U. z 2021r. poz. 711  

z późn. zm.), oraz przepisów ustawy z dnia 29 września 1994 roku  

o rachunkowości (tekst jednolity Dz. U. z 2021r. poz. 217 z późn. zm.).  

Zgodnie z art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 1994 r.  

o rachunkowości (tekst jednolity Dz. U. z 2021r. poz. 217 z późn. zm.), roczne sprawozdanie 

finansowe (poddane uprzednio ocenie przez biegłego rewidenta) podlega zatwierdzeniu przez 

organ zatwierdzający (Radę Powiatu).  

Roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za 2020 r. zamyka się stratą  

w kwocie 1 564 276,20 zł (słownie: jeden milion pięćset sześćdziesiąt cztery tysiące dwieście 

siedemdziesiąt sześć złotych dwadzieścia groszy). Wysokość poniesionej straty jest niższa od 

kosztów amortyzacji w 2020 roku, które wynoszą 1 890 983,04 zł. W związku z tym ujemny 

wynik finansowy, zgodnie  

z art. 59 ust. 1 ustawy o działalności leczniczej, może być pokryty przez  

SPZ ZOZ we własnym zakresie (z dochodów w latach następnych). 

Rada Społeczna Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej 

Dębie na posiedzeniu w dniu 02.06.2021 r. Uchwałą  

Nr 9/2021 przyjęła roczne sprawozdanie finansowe SPZ ZOZ za rok 2020,  

jak również propozycję pokrycia straty netto w wysokości 1 564 276,20 zł  

we własnym zakresie z dochodów SPZ ZOZ w Nowej Dębie w latach następnych. 

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
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m) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce . 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  

przedstawia. 

W wyniku  pożaru i  akcją ratowniczą, w której użyto duże ilości wody, zniszczeniu uległ 

dom Państwa Zygmunta i Janiny K. w Gorzycach. 

Bez pomocy z zewnątrz rodzina Państwa K. ze względu na podeszły wiek nie jest w stanie 

podnieść się  z tragedii, jaką ją dotknęła. Dzięki pomocy wielu osób i instytucji udało się 

zaspokoić część potrzeb. Przyznana pomoc  finansowa Powiatu zostanie przeznaczona na 

kontynuację odbudowy domu. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

n) w sprawie  zmiany uchwały NR XXII/171/2021  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

lata 2021-2028. 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Skarbnika Powiatu. Skarbnik Powiatu  

przedstawia. 

W załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej dokonano zmian w planie dochodów 

według poszczególnych źródeł i wydatków w podziale na wydatki bieżące, majątkowe i 

wynagrodzenia.  

Plan dochodów uległ zwiększeniu o kwotę                   2.356.562 zł 

z tego: 

 dochody bieżące zostały zwiększone o kwotę          231.304 zł 

 dochody majątkowe zostały zwiększone o kwotę      2.125.258 zł 

Planowane wydatki uległy zwiększeniu o kwotę       3.146.127 zł 

z tego: 

 wydatki bieżące zostały zwiększone o kwotę          392.999 zł 

 wydatki majątkowe zostały zwiększone o kwotę      2.753.128 zł 

Plan wydatków na wynagrodzenia uległ zwiększeniu o kwotę        124.340 zł 

W wyniku wprowadzonych zmian uległy zmianie dane dotyczące: 

1. wyniku budżetu tj. była nadwyżka 202.000 zł, jest niedobór 587.565 zł 

2. przychody budżetu ustalone zostały na poziomie 1.387.565 zł, było 598.000 zł 

3. wskazano źródła pokrycia deficytu w budżecie, którymi są wolne środki, o których mowa 

w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych 
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4. plan dochodów i wydatków na programy z udziałem środków zewnętrznych 

Ponadto w Zał. Nr 2 do Uchwały dokonano zmian w planie wydatków programu „Aktywizacja 

zawodowa rewitalizowanych obszarów Tarnobrzega, Nowej Dęby, Baranowa 

Sandomierskiego i Gorzyc” poprzez zwiększenie planu wydatków na 2021 rok o kwotę  

34.771 zł i zmniejszenie o tę samą kwotę plan na 2022 rok.  

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 17 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

o) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021r. 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Skarbnika Powiatu. Skarbnik Powiatu  

przedstawia. 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę 58.644 

zł        

w związku z: 

1. uchyleniem Uchwały Rady Gm. Grębów w sprawie pomocy finansowej na  

modernizację dróg powiatowych o kwotę          185.000 zł 

2. zwiększeniem dochodów na utrzymanie dzieci w placówkach opiekuńczo -  

wychowawczych i rodzinach zastępczych o kwotę           13.541 zł 

3. otrzymaniem dotacji na zadanie: „Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Grębowie (Pałac Dolańskich) -  

etap III” o kwotę               40.000 zł 

4. wypracowaniem dochodów ponadplanowych ogółem o kwotę                   64.318 zł 

z tego: 

- Starostwo Powiatowe      45.000 zł 

- Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu   13.000 zł  

- Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie                6.318 zł 

5. zwiększeniem dotacji na realizację projektu: „Aktywizacja zawodowa mieszkańców 

rewitalizowanych obszarów Tarnobrzega, Nowej Dęby, Baranowa Sandomierskiego  

i Gorzyc” o kwotę              31.990 zł 

6.  otrzymaniem środków z PFRON ogółem na kwotę         93.795 zł  
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na zadania: 

 „Przebudowa i remont pomieszczeń w budynku Starostwa Powiatowego 

w Tarnobrzegu i dostosowanie ich do potrzeb osób niepełnosprawnych, w tym  

poruszających się na wózkach inwalidzkich”  

 „Przebudowa i remont pomieszczeń Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej  

        Dębie pod potrzeby Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowej Dębie”  

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej:  

 dz. 600 – Transport i łączność. W projekcie uchwały zmniejszono plan wydatków na 

zadania wymienione w treści uchwały w związku z uchyleniem uchwały przez Radę 

Gminy w Grębowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej na modernizację dróg 

powiatowych o kwotę 185.000 zł, zabezpieczono wkład własny na zadania na terenie gm. 

Grębów, które zostaną powierzone do realizacji na kwotę 45.000 zł (nazwy zadań w treści 

uchwały) oraz zmieniono nazwę zadania związanego z opracowaniem dokumentacji 

technicznej na drogę Nr 1116R relacji Alfredówka- Ciosy - Wydrza.   

 dz. 710 - Działalność usługowa. W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w 

dotychczasowym planie finansowym Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

oraz zwiększenie planu wydatków na zadania geodezyjne o kwotę 45.000 zł.   

 dz. 750 - Administracja publiczna. W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 17.000 zł na zadanie „Ochrona brzegu sieci informatycznej 

Starostwa Powiatowego”, oraz 17.530 zł na zadanie „Przebudowa i remont pomieszczeń 

w budynku Starostwa Powiatowego w Tarnobrzegu i dostosowanie ich do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, w tym poruszających się na wózkach inwalidzkich” 

 dz. 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa. W projekcie uchwały 

dokonano przesunięć w dotychczasowym planie tego działu w celu zabezpieczenia 

środków na udzielenie pomocy finansowej gminom wchodzącym w skład Powiatu z 

przeznaczeniem dla Ochotniczych Straży Pożarnych, po 25.000 zł dla każdej gminy.  

 dz. 801 – Oświata i wychowanie. W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w 

dotychczasowym planie finansowym Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w 

Grębowie i Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie oraz zwiększenie planu Zespołu Szkół Nr 

2 w Nowej Dębie o kwotę 6.318 zł.  

 dz. 851 – Ochrona zdrowia. W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu 

dotacji dla SPZ ZOZ Nowa Dęba w kwocie 422.370 zł w celu zabezpieczenia 20 % wkładu 

własnego na zadania i zakupy inwestycyjne Szpitala (nazwy zadań w treści Uchwały)  
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 dz. 852 – Pomoc społeczna. W projekcie uchwały zaproponowano: zwiększenie planu 

wydatków dla Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie o kwotę 50.000 zł, Centrum 

Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach o kwotę 25.000 zł oraz Centrum Opieki 

nad Dzieckiem w Skopaniu o kwotę 17.353 zł, przesunięcia w dotychczasowych planach 

finansowych: placówek opiekuńczo - wychowawczych w Skopaniu, Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Gorzycach oraz Centrum Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w 

Gorzycach oraz zabezpieczono kwotę 8.000 zł na udzielenie pomocy finansowej dla gm. 

Gorzyce na wsparcie rodziny, która poniosła straty podczas pożaru.  

 dz. 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej. W projekcie uchwały 

zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym Powiatowego 

Urzędu Pracy oraz projekcie realizowanym przez tę jednostkę pn. „Aktywizacja zawodowa 

mieszkańców rewitalizowanych  obszarów Tarnobrzega, Nowej Dęby, Baranowa 

Sandomierskiego i Gorzyc” 

 dz. 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza.  W projekcie uchwały zaproponowano 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 40.000 zł na modernizację schodów zewnętrznych 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Grębowie oraz 76.265 na zadanie 

„Przebudowa i remont pomieszczeń Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie pod potrzeby 

Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowej Dębie” 

 dz. 855 - Rodzina  W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym 

planie finansowym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i placówkach opiekuńczo - 

wychowawczych w Skopaniu oraz zwiększono plan wydatków placówek opiekuńczo - 

wychowawczych w Skopaniu o kwotę 21.669 zł oraz dotację na utrzymanie dzieci w 

rodzinach zastępczych.  

W wyniku wprowadzonych zmian zwiększa się deficyt budżetu Powiatu o kwotę 310.070 zł, 

którego źródłem pokrycia będą wolne środki.  

Ponadto zmienia się zapis § 4 pkt 2 uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 rok polegający na dodaniu wyrazu „poręczeń” oraz 

zwiększenie kwoty upoważnienia dla Zarządu Powiatu do udzielenia poręczeń i pożyczek z 

kwoty 1.000.000 zł do kwoty 8.000.000 zł.  

 

Pytania w/w sprawie 

K. Kozieja – zabiera głos w sprawie sposobu finansowania inwestycji chodnikowych na 

obszarze Gminy Grębów i tłumaczy powód wystąpienia o wykonanie ich siłami gminy. 
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Spowodowane to jest tym, że do uchwalonej w końcu grudnia 2020r. przez Radę Gminy 

pomocy finansowej Powiat nie dołożył 50% środków. Natomiast teraz z niezrozumieniem 

przyjmuje fakt, że „ uwolnione”   środki w wysokości 120 tyś zł.  Zarząd Powiatu przeznacza  

na inne zadania. W jej ocenie mogłaby być to np. budowa ścieżki pieszo-rowerowej do Zabrnia, 

bowiem Starosta zawsze twierdził, że najpierw należy kończyć rozpoczęte inwestycje. Drugi 

wątek wystąpienia dotyczy obaw czy w projekcie uchwały budżetowej zmiana wysokości 

udzielanych z budżetu powiatu poręczeń z  1 mln na 8 mln nie jest zbyt ryzykowana. 

 Starosta zabiera głos.  Tłumaczy, że Zarząd zdecydował o takim przeznaczeniu pieniędzy ze 

względu na długo odkładaną sprawę wykonania modernizacji skrzyżowania w okolicy 

Kościoła w Krawcach. W tym miejscu dochodzi do sytuacji, że kierowcy wjeżdżają na 

przeciwny pas ruchu, co potencjalnie grozi dużym niebezpieczeństwem. Ponadto zgodnie z 

zasadą wykonania robót do już wykonanych projektów  zdecydowano o budowie chodnika 

Krawce-Sulechów wobec obawy o utratę aktualności projektu. O głos poprosił radny Marek 

Ożga , który podzielił argumenty Starosty, że w pierwszej kolejności należy zrealizować 

wykonane projekty. Projekt dotyczący chodnik w Krawcach- Sulechowie kończy ważność w 

bieżącym roku. Projekt ten został wykonany za pieniądze gminy Grębów i zasadnym jest aby 

wydane pieniądze przez gminę nie zostały zmarnowane. Wyraził także opinie, że wykonywane 

przez Gminę projekty budowlane dotyczące dróg w większym zakresie powinny być wcześniej 

konsultowane z Powiatem.  

Skarbnik Powiatu w odpowiedzi na drugie pytanie radnej K. Koziei zapewniła, że zapis o 

kwocie 1 do 8 mln. nie przewiduje sięgnięcia do poręczenia o maksymalnej wartości. Zostanie 

on użyty do poręczenia kredytu w rachunku bieżącym SPZ ZOZ do kwoty 1 mln zł z terminem 

spłaty do 31 grudnia 2021r.  

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

 Obecnie na sali przebywa 15 radnych, 2 radnych opuściło obrady. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”1 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
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p. 9. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

  

Przewodnicząca kieruje zapytanie i informuje. 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

Głos zabrał Dominik Szewc w sprawie dyrektora ZS Nr 2 celem wyrażenia opinii i 

podziękowań za dotychczasową współpracę z Panią dyrektor. 

 

 

p.10 Zamknięcie sesji. 

 

Dziękuję  Państwu radnym za udział w Sesji.  

Dziękuję Panu  dyrektorowi Januszowi Galiniakowi,  nauczycielom i  pracownikom 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego za pomoc w organizacji Sesji.  Za 

przygotowanie sali i zapewnienie warunków bezpieczeństwa. 

 

 Wobec wyczerpania porządku zamykam  XXV Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

dniu 23 czerwca 2021 r.  

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

 Anna Kuroń-Maloinowska 

 


